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Abstract (en)
[origin: US4702625A] In order to limit the horizontal displacement of the rotating assembly of the decanter at transitory speeds consecutive for
example to an earthquake or other outside disturbance, a second series of shock absorbers is provided, disposed about the conventional shock
absorbers and interposed, like the latter, between the bearing and the fixed frame, the operational characteristics of the shock absorbers of the two
series being, of course, different so that those of the second series do not disturb the normal role of those of the first series.

Abstract (fr)
Pour limiter le déplacement horizontal de l'ensemble tournant de la décanteuse lors des régimes transitoires consécutifs par exemple à un séisme
ou autre perturbation extérieure, on prévoit une seconde série d'amortisseurs (21) disposés autour des amortisseurs usuels (18) et interposés,
comme ces derniers, entre le palier (15) et le bâti fixe (20-22), les caractéristiques de fonctionnement des amortisseurs des deux séries étant bien
entendu différentes de façon à ce que ceux de la seconde série ne perturbent pas le rôle normal de ceux de la première série.
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